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Beatrix von Storch: Německo jako loutka amerických
zájmů

necenzurovanapravda.cz/2024/08/beatrix-von-storch-nemecko-jako-loutka-americkych-zajmu

Německá politička z AfD přináší velmi zajímavou analýzu, která
ukazuje nejen to, kdo rozhoduje v Německu, ale také v celé Evropě.
Její informace jsou také odpovědí na to, proč je zbytečné se zabývat
českou politikou, což jsou v podstatě loutky loutek.

Německá politika je řízena z Washingtonu, stejně jako ta naše, která
je částečně řízena právě loutkovým Berlínem. Proto jde u nás o
„loutky loutek.“

K tomu, co uvádí Beatrix von Storch, také připomínám, že nemalou
roli v politice má napojení politiků a politických stran na neziskovky –
u nás zejména Aspen Institut, v Německu je hodně aktivní i WEF,
Trilaterální komise či Bilderberg.

Všechny naše dosavadní vlády vytvořily silnou závislost na
Německu, takže pokud je programem Washingtonu srazit Berlín na
kolena, tak nás samozřejmě náš hegemon dřív či později stáhne s
sebou.

A nakonec je třeba si také uvědomit, že Německo je v podstatě i EU.
Právě Německo (loutka USA) má v Bruselu hlavní slovo, díky čemuž
si například mohlo do čela molocha opět dosadit zkorumpovanou
Leyenovou..

Poslankyně za AfD za Bundestag Beatrix von Storch vysvětluje na
„X“ vliv amerických think-tanků, nadací a miliardářů na vládu
semaforu a tím i na celé Německo.

Prakticky všechny relevantní oblasti jako energetiku, hospodářskou
a rozpočtovou politiku ovládají Američané. Na většinu politiků
semaforu lze proto pohlížet jako na americké loutky, příjemce
rozkazů a spolupachatele amerických zájmů.
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Aby to tak zůstalo, tyto kruhy také organizují „boj proti pravici“ a
dokonce štědře podporují takzvané ověřovače faktů z „Correctivu“!

Totéž pravděpodobně platí pro Rakousko, jen ve zmenšené podobě,
ale úzce provázané federálními německými kanály. Neexistuje žádné
jiné vysvětlení pro to, že na pozadí rusko-ukrajinské války alpská
republika prakticky opustila svou osvědčenou politiku neutrality.

Dále je přepis analýzy Beatrix von Storch:

„Vliv mezinárodních lobbistických skupin na federální vládu nebyl
nikdy tak velký jako nyní se semaforem. Některé věci jsme už věděli.
Ostatní jsou nyní nové. Co nyní víme?

Američanka Jennifer Morganová byla lobbistkou Greenpeace a nyní
je státní tajemnicí pro klima na ministerstvu zahraničí Baerbockové.

Nebo ekonomka BlackRocku Elga Bartsch pochází z BlackRocku a
nyní je vedoucí politického oddělení na Habeckově, ministerstvu
hospodářství.

Nebo: Zákony o tepelných čerpadlech pocházejí od klanu
Graichenů, které vypracovala Agora Energiewende. Energetická
transformace Agora je součástí sítě amerického lobbisty Hala
Harveyho.

Je úzce propojena s miliardovými nadacemi Hewlett Foundation a
European Climate Foundation.

Co jsme ale ještě nevěděli: Do stejné sítě patří také „Future
Department“. Podle „Spiegelu“ a „Tagesspiegelu“ toto oddělení radí
Olafovi Scholzovi v oblasti rozpočtové politiky.

Partnery jsou „Hewlett Foundation“, „European Climate Foundation“
a projekt „Open Philanthropy.“ Stojí za ním miliardář Big Tech Dustin
Moskovitz a „Partners for a New Economy“, napojení na „Omidyar
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Network,“ která je mimochodem také jedním z největších dárců
„Correctivu“ (pozn.: neziskovka, která se snaží zničit AfD, německá
obdoba Milionů chvilek).

To znamená: Klimatická politika, hospodářská politika, ale také
rozpočtová politika v Německu a „boj proti pravici“ jsou určovány
mezinárodní sítí amerických lobbistů a miliardových nadací.

Semafor nedělá politiku v zájmu německých daňových poplatníků,
německých podnikatelů, německých zaměstnanců, německých
občanů, ale v zájmu této celosvětové sítě.

Musíme ukončit toto nepřátelské převzetí německé politiky. Pouze
AfD stojí za politikou pro národní zájmy. A ne pro velké
technologické miliardáře a miliardové nadace.“

Tolik informace, které dala dohromady německá politička.

Vliv USA na evropské politiky je dlouhodobě nezpochybnitelný, jasně
je vidět také u nás. Všechny dosavadní vlády byly instruovány z
americké ambasády a o mnohém hovoří i různé kauzy, ve kterých se
chtěli naši politici zavděčit svým páníčkům za oceánem.

A pokud ani to k pochopení nestačí, pak je dobré připomenout, že
první cesta našich premiérů při oficiální návštěvě USA nevede do
Bílého domu, ale do Langley, kde je centrála CIA…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 9 Průměrně: 5]

 
 


